
 

 

                   Zápisnica z rokovania Miestneho  zastupiteľstva   

                              MČ Bratislava-Devínska Nová Ves                     

                  Mestskej časti  Bratislava- Devínska Nová Ves  

                                                          dňa :   21. septembra 2022   

Začiatok : 16:00 hod                                                                                    Koniec : 17,30 hod 

 

Začiatok rokovania otvoril starosta MČ Bratislava-Devínska Nová Ves pán Dárius Krajčír a konštatoval, 

že zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Prítomných poslancov :  11                                                 Ospravedlnení : Ing. Ján ŽATKO  

Hlasovanie o predloženom programe  

UMZ 80/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

Bod č.1 )  Voľba členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie  zapisovateľa. 

Návrhová komisia : Mgr. Miroslav ANTAL, Mgr. Rastislav TEŠOVIČ, Bc. Jozef TITTEL 

Overovatelia zápisnice : Mgr. Beata JANATOVÁ , Bronislava KRAVÁRIKOVÁ 

Zapisovateľka : Zdenka Paďourová  

UMZ 81/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

Bod č.2 ) Informácia o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Devínska Nová Ves 

plniteľných do 31.8.2022 , alebo trvalo plnených  

Bez rozpravy  

UMZ 82/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 



 

 

 

 

Bod č. 3 ) Informácia o dôležitých rokovaniach starostu MČ Bratislava- Devínska Nová Ves   

Starosta :  Myslím, že v materiáli  za mesiac jún , júl , august  a september sú v materiáli zhrnuté 

najdôležitejšie rokovania. Skôr by som tento bod využil a predpokladám, že hovorím aj  za väčšinu 

poslancov nášho zastupiteľstva, ako priestor pre poďakovanie tu prítomným riaditeľom materských 

a základných škôl, riaditeľom organizácií a našich príspevkových spoločností, ktoré máme v našej 

Devínskej Novej Vsi a samozrejme vedúcim zamestnancov Miestneho úradu. Toto môže byť také jedno 

z posledných, verejných vystúpení, kde máme priestor sa poďakovať za celé štyri roky práce . Možno 

u niekoho menej, ale väčšina z vás je tu viac ako štyri roky tohto volebného obdobia. Niektorí sú tu 

kratšie, ale myslím si, že k tým dôležitým rokovaniam patria aj telefonáty a otázky na vedenie MČ. 

Niekedy je to pochvala, niekedy podnet a niekedy je to z mojej strany veľa otázok a prosieb 

a posúvame si tie informácie, ktoré máme od  svojich obyvateľov alebo občanov. Myslím si, že svoju 

prácu si robíte viac ako dobre, to sa týka aj zamestnancov mestskej časti, či sú to zamestnanci 

príspevkových organizácií  MÚ alebo škôl a škôlok a myslím si, že obyvatelia Devínskej Novej Vsi bez 

ohľadu na volebné obdobie sú v dobrých rukách. Ja vám za to ďakujem.   

Poslanec Tešovič : Mne už nedá, ale chcem  všetkým kolegyniam a kolegom, ktorí pracujú u nás na 

úrade a v našich organizáciách a v mene nášho poslaneckého klubu „ Devínska Inak“ poďakovať. Viem, 

že nie vždy to s nami mali ľahké, ale naozaj v kolobehu tých rokov, čo spolu spolupracujeme, tak si 

myslím, že sa určité puto vytvorilo. Osobné aj pracovné. Veľmi pekne vám všetkým ďakujem.  

Starosta : Držím všetkým vedúcim aj zamestnancom palce , hlavne  vám riaditeľom. Nech zvládneme 

všetko to, čo nás ešte do budúcna čaká. 

UMZ 83/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

Bod č. 4 ) Rozpočtové opatrenia č.3 k schválenému rozpočtu MČ Bratislava-Devínska Nová Ves na 

rok 2022 

 Starosta : V úvodnom slove iba krátko spomeniem, že sa jedná o prostriedky, ktoré sú prevažne 

transfery z príjmovej časti na výdavkovú, ktoré sa týkajú prevažne školstva a potom jednotlivých oblastí 

podľa materiálu, ako máte uvedené. Žiadne iné zásahy v rámci rozpočtu tam nie sú, ale materiál aj so 

stanoviskom odbornej komisie a MR tam máte .  

Bez rozpravy 

UMZ 84/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 



 

 

 

Bod č.5 ) Návrh na schválenie  VZN MČ Bratislava-Devínska Nová Ves č. ..../2022, ktorým sa schvaľuje 

Prevádzkový poriadok  pohrebiska v MČ Bratislava-Devínska Nová Ves, prevádzkovaného 

Rímskokatolíckou cirkvou, farnosť Bratislava-Devínska Nová Ves 

ZS a poslankyňa Janatová : Ja som veľmi rada, že sa vraciame znovu k Prevádzkovému poriadku 

pohrebiska, ktoré sme si tu krvopotne odsúhlasili v predchádzajúcom období. Týmto vlastne chcem iba 

odkázať občanom, že vďaka tomuto prevádzkovému poriadku sa nemusia obávať, že ak sa dlhší čas 

nezastavia na cintoríne zistia, že ich pohrebné miesto je zrušené. Sú tam nastavené mechanizmy tak, 

že naozaj musia byť oboznámení s tým, že sa niečo deje. Toto sú veci, ktoré sú pre nich veľmi vhodné 

a výhodné.   

Starosta : Ja len doplním, že Prevádzkový poriadok je v poriadku, vďaka poriadku v meste. Prešlo to 

v rámci rokovania na Hlavnom meste SR. Ďakujem aj za túto spoluprácu. 

Poslanec Tešovič : Slávne VZN, ktoré môžeme prijať vďaka tomu, že sa nám podarilo zmeniť mestskú 

legislatívu. Môžeme schváliť UMZ. 

UMZ 85/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

 

Bod č.6 ) Protest prokurátora  a návrh  na schválenie  VZN MČ Bratislava-Devínska Nová Ves č.  

..../2022 , ktorým sa mení VZN MČ Bratislava-Devínska Nová Ves č. 7/2013 o ochrane nefajčiarov.  

 

Starosta : Čo sa týka tohto procesu, informácie máte v materiáli a čo sa týka variantného riešenia, tak 

po konzultáciách v komisii aj v MR samozrejme chceme vyhovieť protestu prokurátora. Je to 

legislatívny proces, ktorý je štandardný. Pán prokurátor si robí svoju prácu a  nás do budúcna čaká ešte 

veľa zmien v rámci starších VZN. Sú to drobné veci, našťastie nič závažné, čo odzrkadľuje kvalitu 

materiálov. Je to VZN z roku 2013. Som rád, že novšie VZN máme tak, ako máme mať.  

 

Poslanec Tešovič : Ona v podstate tá legislatívna technická prax nejakých 10 rokov dozadu bola ešte 

taká, že sa často do VZN opisovali aj duplicitné veci, ktoré už boli vo všeobecných právnych predpisov 

vyššej právnej sily a neskôr to začali prokuratúry napádať. Ja odporúčam vyhovieť protestu vo variante 

č.1 a upraviť to VZN tak, že tie nadbytočné body jednoducho vypustíme. Tým pádom tú situáciu dáme 

naspäť do právneho stavu.  

 

Starosta : Myslím si, že  môžeme  po všeobecnom súhlase hlasovať o variante č.1. 

 



 

 

UMZ 86/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

Bod č.7 ) Návrh na schválenie odmien  členom komisií – neposlancom za I. polrok 2022 

Starosta : Chcel by som sa poďakovať všetkým aktívnym obyvateľom, ktorí sa snažia tie podnety 

poradných orgánov pretaviť a dostať ich tam, kam treba a sú aktívni. Všetkým vám  patrí vďaka a patrí 

im odmena.  

ZS a poslankyňa Janatová : Ja by som chcela iba povedať, že tieto odmeny sú naozaj viac menej 

symbolické . Tá práca a ten voľný čas, čo tomu venujú ja veľmi oceňujem. Ja som v štyroch komisiách 

a poznám tých ľudí veľmi veľa. Zo svojho času si ukrajujú, aby pracovali a zlepšovali či už legislatívu 

našej MČ, alebo podmienky v rámci výstavby a životného prostredia, školstva a podobne. Naozaj 

každému jednému veľká vďaka.   

Poslanec Antal : Tak ako pani zástupkyňa starostu aj ja sa pripájam za Komisiu verejného poriadku. Je 

množstvo vecí, ktoré sa tejto komisii podarilo. Samozrejme, sú aj veci, ktoré ešte potrebujú čas a verím 

tomu, že aj v ďalšom období sa, prípadne aj naši nasledovníci, im budú venovať. Napríklad parkovanie 

a výstavba parkovacieho domu. Samozrejme, že všetko si vyžaduje čas a prípravu. Boli obdobia, kedy 

komisie boli na chvíľu akosi zabrzdené tým obdobím, ktoré tu pretrvávalo. K tomuto sa určite vracať 

nechcem a verím, že už také obdobie, ktoré sme si všetci zažili napriek celým Slovenskom - nebude. Aj 

touto cestou sa chcem ešte raz poďakovať nielen členom komisie, ale aj všetkým obyvateľom Devínskej 

Novej Vsi, ktorí zasielali podnety do komisie a samozrejme tým aj prispeli k zlepšeniu prostredia a 

k skvalitneniu možno niektorých legislatívnych vecí, ktoré sme riešili na zastupiteľstvách. Ešte raz vďaka 

všetkým.  

Faktická- poslanec Tešovič : V podstate, my sme si už v rámci poslednej komisie poďakovali , ale čo ma 

naozaj zaujalo, toto volebné obdobie bolo ozaj produktívne, čo sa týka činnosti komisií. Kým v minulosti 

a ja to môžem hodnotiť a porovnávať, v minulých volebných obdobiach častokrát komisie boli formálne 

orgány . V tomto volebnom období  sa naozaj nestalo, že keď bola nejaká odborná diskusia, lebo sa 

dával nejaký odborný návrh a pripomienka, že by nebola zapracovaná.  Chcem sa ozaj poďakovať, nie 

iba zamestnancom MČ , ale aj vedeniu MČ , že tá ústretovosť tam naozaj bola a fungovala geniálne. 

Ešte raz ďakujem. 

Poslanec Tittel : Ja by som sa chcel pridať ku kolegom a tiež sa poďakovať, všetkým neposlancom a 

členom mojej komisie. Som predseda Komisie športu a kultúry. Naozaj za tú štvorročnú prácu im patrí 

veľká vďaka. Špeciálne by  som chcel poďakovať  ISTRA CENTRU a  DNV ŠPORTU tak isto za spoluprácu 

nielen s komisiou, ale i s mestskou časťou. 

 

Poslankyňa Veslárová : Ja by som sa tiež chcela pridať a chcela by som poďakovať všetkým za prácu 

v komisiách. Špeciálne v Komisii sociálnej, bytovej a zdravotnej. Neposlancom, aj pani tajomníčke za 

to, že si našli čas a že v tejto komisii prinášali svoje odborné pripomienky a návrhy. 

 

 



 

 

UMZ 87/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                              11                         0                                   0                                          0 

 

 

Bod č. 8 ) Predĺženie  platnosti  Komunitného plánu sociálnych služieb  MČ Bratislava-Devínska Nová 

Ves,  rok  2018 – 2022 

Bez rozpravy 

UMZ 88 /9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                        0                                   0                                          0 

 

 

Bod č. 9 ) Návrh na zmenu uznesenia MZ MČ Bratislava- Devínska Nová Ves  UMZ č. 106/9/2015 zo 

dňa 23.9. 2015, prevod spoluvlastníckych podielov pre druho nadobúdateľov v obytnom dome na 

ulici Uhrovecká č. 2,4,6. 

Bez rozpravy  

UMZ 89/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

 

Bod č. 10 ) Schválenie zámeru prenájmu nebytového priestoru o výmere 17,00 m2 , miestnosť č. 

1.9.01 v objekte DOVINA pasáže  na ulici Milana Marečka č.10 formou obchodnej verejnej súťaže 

a podmienky obchodnej verejnej súťaže k prenájmu nebytového priestoru  

Bez rozpravy 

UMZ 90/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 



 

 

 

 

Bod č.11 ) Schválenie  zámeru prenájmu nebytového priestoru o výmere 17,14 m2, miestnosť č.113                

v objekte VUZ na ulici Štefana Králika č. 1  formou obchodnej  verejnej súťaže  a podmienky 

obchodnej verejnej súťaže  k prenájmu nebytového priestoru  

Bez rozpravy 

UMZ 91/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

 

Bod č. 12 ) Schválenie  zámeru prenájmu nebytového priestoru o výmere 23,40 m2, miestnosti č.30 

a  č. 31 v objekte VUZ na ulici Štefana Králika č.1 formou obchodnej verejnej súťaže k prenájmu 

nebytového priestoru  

Bez rozpravy  

UMZ 92/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

 

Bod č. 13 ) Schválenie  zámeru prenájmu nebytového priestoru o výmere 6,00 m2 v objekte  Dovina  

pasáže na ulici Milana Marečka 10 formou obchodnej verejnej súťaže  a podmienky obchodnej 

verejnej súťaže k prenájmu nebytového priestoru 

Bez rozpravy 

UMZ 93/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

 



 

 

Bod č. 14 ) Prenájom časti pozemku registra „C“ KN parc. č. 319 o výmere 12 m 2 z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa pre Pavla Gánovského.  

Bez rozpravy 

UMZ 94/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

Bod č.15 ) Žiadosť o príspevok na oplotenie  kontajnerového stojiska pre bytový dom P. Horova 26 

Bez rozpravy 

UMZ 95/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

 

Bod č. 16 ) Žiadosť o príspevok na oplotenie  kontajnerového stojiska pre bytový dom Eisnerova  

Č. 58/A ,  58//B   

Bez rozpravy 

UMZ 96/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

 

Bod č. 17 ) Informácia o stave rozpočtového hospodárenia MČ Bratislava  – Devínska Nová Ves                                            

k 30.6.2022 

Starosta : K tomuto bodu by som len povedal, že už sme v ďalšom štvrťroku, takže toto je zohľadnený 

druhý štvrťrok roku 2022. Množstvo projektových akcií sa rieši práve cez leto, takže reálnejší je až 

záverečný účet. Na to upozorňujeme vždy až  pri záverečnom účte alebo pri schvaľovaniu rozpočtu. 

Takže toto sú čísla za prvý polrok 2022 , kde nie sú zohľadnené  výdavky MČ na prebiehajúce projekty.  

Poslanec Tešovič : Ja som chcel vlastne upozorniť tiež na to, že pokiaľ máme tieto plnenia rozpočtu, 

alebo výdavky rozpočtu, je treba na to pozerať s určitým odstupom. Tak ako nám daňové príjmy 

nabiehajú z Magistrátu Hl. mesta.  To znamená  postupne jednotlivé dane a v jednotlivých mesiacoch 

sú platené, pretože niektorí majú povolenie platiť dane v splátkach, tak aj výdavky za projekty, ktoré 



 

 

sa realizujú v priebehu roka, tak tieto kapitálové výdavky a faktúry dobiehajú až neskôr a niektoré sa 

platia až po uplynutí doby, po odovzdaní diela. Takže preto je tam niektoré časové oneskorenie.  

 Starosta : Ďakujem za ozrejmenie predsedovi Finančnej komisie.  

Poslanec Jankovič : Poďme sa pozrieť na záverečné účty s odstupom. V kapitálových výdavkoch ste od 

roku 2019. Čiže od prvého roku tohto volebného obdobia.  Vždy to bolo plnenie, čo ste dokázali minúť 

z kapitálových výdavkov, tak 19 percent. Podľa kapitol v roku 2020, 2021 to bolo vždy okolo  18 

percent.  V roku 2021 ste zo 17-tich miliónov minuli dva, to je hrozne máličko. Vlastne kvôli tomu sa tu 

robia rôzne opravy a nadstavba školy. Žiadne rozvojové väčšie projekty sa nerealizujú. 

Starosta : Myslím si, že tá nadstavba, ktorá tu bola spomenutá má svoj význam a čo sa týka tvorby 

rozpočtu, tak my sa to snažíme vysvetľovať vždy v rámci rozpočtu. Roky 2018,2019,2020 a 2021 boli 

roky, kedy sme do rozpočtu zapracovávali práve obchvat priemyselnej zóny, ktorý skresľuje rozpočet. 

Na toto by som sa nenavesoval. My sme z toho balíka nečerpali práve preto, že mestská časť nie je NDS  

a nemôže stavať obchvat priemyselnej zóny, ale podľa zákona o rozpočtových pravidlách sme tento 

projekt museli zohľadniť v rozpočte. Podľa zmluvy tie finančné prostriedky nám budú zaslané. Toto je 

tá vec a preto to skresľuje. Bol by som rád, keby sa takéto mätúce informácie nedávali von.  

Fakticka – poslanec Jankovič : Ale dokončenie toho obchvatu ste sľúbili pred voľbami. Plus ešte keď  

teraz z tohto záverečného účtu tu nie je ten obchvat, už peniaze mám,  tak  to je za polrok 6 percent, 

tak aj keď ten druhý polrok budete viac plniť, tak  sa nedostanete predpokladám nad tých 20, alebo 

tridsať percent. To určite nie.  

 Starosta : Ja predpokladám, že áno. Ako to už bolo povedané, to sú zarátané prostriedky za prvé dva 

štvrťroky. Najviac projektov aj fakturácií za zhotovené investície budú zohľadnené v rámci rozpočtu 

ideálne koncom roka. Myslím si, že dosiahneme tú výšku čo spomínate pán poslanec a ďalšia vec je, že 

keď som sľuboval a sľuboval som to čo bolo zmluvou podpísané medzi štátom a Slovenskou republikou. 

To sú dve zmluvné strany. Za nás môžem povedať, že sme urobili maximum pre to, aby sa ten projekt 

realizoval. Bola vytvorená , vyhotovená a štátu odovzdaná dokumentácia v hodnote skoro 800 000 Eur. 

Na konanie pre vydanie územného rozhodnutia a pre stavebné konanie. My sme dokumentáciu 

odovzdali. My sme si svoju časť spravili. Ja to považujem za základ, ktorý mal ďalej riešiť štát. To je tá 

druhá zmluvná strana.  

UMZ 97/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

 

Bod č. 18 )  Správa z kontroly inventarizácie majetku , záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov v ZŠ 

Pavla Horova č. 16 k 31.12.2021  

 

Bez rozpravy  

 



 

 

UMZ 98/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

 

 

Bod č. 19 ) Správa z kontroly výsledku a vývoja dlhu MČ Bratislava-Devínska Nová Ves za 1.a 2. 

štvrťrok 2022  

Bez rozpravy 

UMZ 99/9/2022 

Hlasovanie :   

Prítomní :                         Za                      Proti                         Zdržal sa                           Nehlasoval  

       11                               11                         0                                   0                                          0 

 

 

Bod č .20 ) Vystúpenie občanov v 17:00 hod.  

 K horeuvedenému  bodu sa neprihlásil žiadny občan . 

Starosta : Ja by som využil túto chvíľu.  Vidím, že tu máme novú pani riaditeľku Domova sociálnych 

služieb SENECIEO a tak Vás srdečne vítam. Ja som to na začiatku zhrnul , že kto tu je kratšie a kto dlhšie. 

Tak Vás poprosím, aby ste potom s kolegami prehodili pár slov tak, aby ste sa spoznali. Tak ešte raz – 

vitajte medzi nami.   

 

 

Bod č. 21 ) Rôzne  

Poslanec Jankovič : Chcel by som upozorniť na to, že ako zneužívate obecné médiá. Pred voľbami ani 

neumožníte predvolebnú diskusiu kandidátov v našej DTV,  spolu s ostatnými poslancami odmietate 

zaradiť tento bod do programu. Ani v DEVEX-e sa neuverejňuje žiadna kritika. Sú tam iba pozitívne 

správy. V kontexte toho mi to príde veľmi nefér.  Mám ešte ďalšiu vec na ktorú sa chcem opýtať. Či sa 

uskutoční Komisia na ochranu verejného záujmu, kde sa preberajú majetkové priznania funkcionárov, 

keďže sme ich za posledné dva roky neprebrali.  

Poslankyňa Hlaváčová : Čo sa týka Komisie na ochranu verejného záujmu.  Už sme sa s niektorými 

kolegami bavili a vzhľadom na okolnosti, ktoré boli doteraz,  sme sa nestretli. Do konca volebného 

obdobia sa určite stretneme a majetkové priznania budú vyhodnotené.  



 

 

ZS a poslankyňa Janatová : Ja by som sa chcela kolegu opýtať, pretože neviem čo ste rozprávali o tej 

televízii. Priznám sa, že som nerozumela. Čo sa týka toho DEVEXU, tak všetci boli vyzvaní a dostali sme 

priestor na to, aby sme napísali veci, na ktoré sme hrdí, že sme ich dosiahli, ale aj ktoré sa nám 

nepodarili a boli na kritiku. Myslím si, že v DEVEXE sme mali rovnaký priestor, tak netuším presne čo 

tým chcel básnik povedať. Mali ste rovnaký priestor ako my . Trošičku tomu nerozumiem. Naozaj ma 

veľmi mrzí, že  v podstate celá štvorročná, minimálne trojročná činnosť bola len kritika, ale v podstate 

podnety boli tie isté. Tie isté technické predpisy v podstate skopírované z magistrátu, ale naozaj tá 

pomoc, ktorú som napríklad aj ja v komisii očakávala  od Vás v rámci územného plánu , alebo niečoho 

sa jednoducho nedostávala . Mňa trošku mrzí, že väčšina zastupiteľstva sme prijali tú myšlienku , že tu 

nie sme žiadna opozícia , žiadna koalícia, ale že sme tu jeden tím , ktorý  má kopať a robiť pre Devínsku 

Novú Ves. Mrzí ma, že v podstate naozaj k tomuto smeru si sa nepridal. Skutočne si myslím, že gro 

týchto kolegov, čo tu sedia si nepotrebujú riešiť svoje nejaké výhrady cez internety, na rokovaniach 

zastupiteľstva, ale jednoducho to riešili na komisiách tam, kde to patrí.  Naozaj následne vychádzali 

z toho materiály, ktoré sme  si tu nemuseli vyčítať a odkomunikovávať ináč.  Aj pani redaktorka DEVEXU 

neviem či dostala od Teba nejakú požiadavku nejakého článku, alebo niečoho.  Pokiaľ viem, tak pokiaľ 

sa len trocha dá, každému jednému vyhovela. Mrzí ma, že teraz sa k tomu takto vyjadruješ. 

Faktická – poslanec Jankovič : Ten DEVEX som spomenul v tom zmysle, že tam napríklad nie sú žiadne 

kritické názory  občanov, alebo niekoho iného. Nemyslím iba poslancov. Hlavná vec bola, že tu je 

televízia , ktorú si platíme a ide tam iba všetko pozitívne, ale keď sa má spraviť nejaká diskusia k voľbám 

na starostu, zrazu ste proti. A 120 tisíc ročne na to ide. Tak potom o čom to je ? 

Starosta : Ja by som v prvom rade Adrián poprosil, že kto je proti. Lebo povedať, že STE proti je 

zaujímavé. 

Poslanec Jankovič : No väčšina zastupiteľstva nezaradila tento bod do programu na niektorom zo 

zasadnutí. Bod na zorganizovanie predvolebných diskusií v DTV. Bolo to predložené na zastupiteľstvo 

a keby sa to bývalo schválilo, starosta by tým pádom podpísal zmluvu a ktorú podpisuje by mohol 

upraviť tak,  aby sa to zaradilo do vysielania televízie.  

Starosta : Pán poslanec, nerobme z toho panoptikum , veď veďme diskusiu na slušnej úrovni , keď sme 

to dokázali doteraz . Máme časový limit, ja Vám nechcem skákať do reči.  

Poslanec Tešovič : Ja tom vnímam ako veľký politický feel, keby že má zastupiteľstvo určovať, čo sa má 

písať v DEVEXE a čo sa má  vysielať v  televízii. To by asi tak byť nemalo. Je tam na to nejaká dozorná 

rada, ktorá nejakým spôsobom zastupuje záujmy vlastne  toho vlastníka, mestskej časti. To je skôr 

otázka na pána Žatka, on je predseda Dozornej rady. Ja som sa niekoho od nich pýtal, že čo s tými 

politickými diskusiami. Údajne DTV na to nemá ani licenciu, aby mohla vysielať takýto formát. 

Nevyznám sa do toho, ale asi to nie je  vec zastupiteľstva. To by bolo veľmi zlé, keby sme my mali 

rozhodovať o tom, čo sa má a čo sa nemá vysielať, alebo písať. 

Poslanec Jankovič : To sú výhovorky, veď starosta podpisuje zmluvu s konateľom televízie, kde sa 

určuje aké relácie sa budú vysielať. To s tou licenciou, to už sa fakt vyhovárate.  Nevyhovárajte sa, keby 

ste chceli, tak to tam bude. Takto vlastne nechcete. 

 Starosta : Tak práve to, čo teraz hovoríte by bolo to, čo sa za štyri roky neudialo, že by som zasiahol 

do vysielania alebo do našich médií. Ako to spomenul pán Tešovič  a ako to spomenula aj pani 

zástupkyňa Janatová. Tu sú určité kontrolné mechanizmy podľa platnej legislatívy Slovenskej republiky, 

ktoré sa vyjadrujú k tomu, či všetko funguje tak, ako má. Ja som za štyri roky môjho pôsobenia v tomto 

úrade nezaevidoval žiadny protest. Či je to Úrad pre dohľad nad retransmisiou, či je to akýkoľvek 

kontrolný mechanizmus, čo sa týka novín. To, že Transparency International Slovensko prvý krát 



 

 

hodnotí naše noviny a nemá s čím porovnať tie noviny, pretože prvýkrát sú vďaka tomuto 

zastupiteľstvu obecné. V roku 2022 máme obecné noviny, čiže aj tu začína tá práca nanovo. Sú tu určité 

práva a povinnosti, ktoré sa snažíme dodržiavať. Ak je raz licencia daná a tá zmena licencie nie je 

jednoduchá, ani tie požiadavky na zmenu  licencie nie sú jednoduché. Musí to niečo obsahovať. Ja som 

mal dnes možnosť byť v televízii Bratislava, kde presne povedali, ako sú nešťastní z toho, že sa teraz 

tesne zmenil zákon, ktorý sa týka volebnej reklamy a aké za to sú pokuty. Áno, vtedy nastupujeme aj 

s konateľom, s dozornou radou aj s poslancami, či do takéhoto rizika ísť. Riziko je veľmi veľké a podľa 

mňa nebola tá televízia doteraz žiadnym spôsobom, vďaka kvalitnej práci sankcionovaná a ľudia, ktorí 

tam pracujú, odvádzajú si svoju prácu veľmi dobre. Adrián a dovolím si povedať, že odvolávať človeka, 

ktorý je tam od začiatku televízie a ktorý Ti nič  nespravil len pre Tvoj pocit, ktorý zjavne a podľa reakcií 

kolegov je len čistý pocit, ktorý niekde pláva vo vzduchu a bez toho, aby si s tým človekom hovoril , tak 

si myslím, že je  chrapúnske. To je môj názor. V prvom rade, ak chceš vedieť  ako funguje televízia, ona 

má adresu a nemusíš na to mať súhlas starostu. Môžeš tam prísť a kedykoľvek sú Ti dvere otvorené. 

Takýmto spôsobom nezavrieš dvere, ale zavrieš si ľudí. Ty si zatváraš ľudí a to je to najhoršie, čo môže 

byť. Namiesto toho, aby si sa slušne opýtal, tak prídeš sem na zastupiteľstvo, ktoré funguje, materiály 

sú dodávané včas vopred, materiály sú komunikované s poslancami a ty sem ideš hodiť predvolebnú 

bombu. To je ale bomba z Tvojej strany. Myslím si, že by si mal zavolať tomu, kto rozpútal rozbroje na 

východe, pretože takouto taktikou zjavne ten človek rozmýšľa, ako Ty.  Prídem, rozhodím, rozbrblem 

a potom  už vy si to riešte. Za mňa, tie obvinenia poprosím, sú orgány činné v trestnom, priestupkovom 

konaní, sú kontrolné orgány a ako každý jeden zrelý a inteligentný človek vieš podanie zaslať a výsledok 

nech riešia tí, ktorí o tom majú rozhodovať. To nie je vec zastupiteľstva,  tu nie je miesto takéhoto 

prejavu aký si Ty predviedol. Prepáč. Mňa to nemrzí , ale štve ma to pre Devínsku. To, že sa v televízii 

prezentujú projekty, ktoré sa spravili  neznamená, že nevieme o podnetoch obyvateľov, ktoré sú riadne 

zverejňované a sú komunikované s týmito obyvateľmi.  Nikdy som nepovedal, že je to čierne, keď je to 

biele. Ani títo kolegovia, ktorí tu sedia v zastupiteľstve a zdôrazňujem, ktorí tu dnes sú, že vždy si 

povieme veci na rovinu. Možno  preto je tak naša Devínska v kľude a stabilná. Verím, že aj bude.   

Faktická – ZS a Poslankyňa Janatová : Ja v podstate naviažem na pána starostu . Ja by som tiež nebola 

rada, aby sme tu išli v šľapajach nášho ministra financií. Osočovaním kde koho a kde čoho. Ja som tiež 

očakávala, že bude nejaká debata, ale vysvetlili mi to v televízii. Ja keď neviem, tak sa pýtam. Opýtala 

som sa, či to bude, alebo nebude. Bolo mi vysvetlené, že skutočne keby sa to zrealizovalo, je to veľký 

problém a mohla by nasledovať veľká sankcia aj odobratie licencie , pretože   naše médium jednoducho  

licenciu  na toto nemá.  Keby aj chceli túto licenciu, je to obrovský problém . 

Faktická - poslanec Jankovič : DEVEX v hodnotení  organizácie transparentnosti nie je treba porovnávať 

s nejakým predchádzajúcim ročníkom a oni to  porovnávajú  podľa skóre a DEVEX  mal pod 50 percent 

a tak bol označený ako nedôveryhodný. Ďalej tá diskusia nemusí byť priamo na tom kanáli, môže to 

byť  interná diskusia, na ktorú nemusíte mať licenciu. Môže to byť obyčajná diskusia. To nie je nejaký 

obrovský problém.  Kľudne by ste to mohli pustiť aspoň do diskusie na zastupiteľstve ten bod o diskusii 

v televízii.  A ja som neodvolával konateľa. Ja som dával návrh na transparentné výberové konanie, 

lebo on bol vybraný iba ako vymenovaním.  Zastupiteľstvo za neho hlasovalo a nebolo žiadne také 

konanie.  

Starosta : Dobre - som rád , že je tu väčšina, ktorá normálne komunikuje. Ak už nikto nemá príspevok, 

tak si myslím, že bod „ Rôzne“ môžeme ukončiť s tým, že demokracia platí a platiť bude. Verím v to. 

Názor môžeme mať každý.  

 

 



 

 

Bod č. 22 ) Interpelácie   

Starosta : Čo sa týka interpelácií, tak od posledného zasadnutia zastupiteľstva MČ Bratislava- Devínska 

Nová Ves zvolaného podľa schváleného harmonogramu zasadnutí dňa 22.júna 2022, bola podaná na 

Miestny úrad MČ Bratislava-Devínska Nová Ves písomná interpelácia od pána poslanca Žatka dňa 

23.júna 2022, na ktorú bolo písomne odpovedané a odpoveď  bola daná na poštu dňa 18. júla 2022. 

Adresát odpoveď prevzal 29. júla 2022. Interpelácia bola vybavená v zmysle rokovacieho poriadku 

miestneho zastupiteľstva MČ.                               

                                                           

Toľko k tomuto bodu. Ak sa k tomuto bodu nikto nehlási do rozpravy, tak mi dovoľte poďakovať sa vám 

za doterajšiu prácu. Je to posledné zastupiteľstvo podľa harmonogramu, ktorý sme si schválili, avšak 

nemusí byť posledné. Môže nastať aj nejaké mimoriadne, ale myslím si, že tie procesy a mechanizmy 

v rámci MČ sú nastavené tak, aby obsah tohto zastupiteľstva bol prispôsobený tomu, aby sme všetky 

najdôležitejšie veci stihli prerokovať. Preto by som sa vám chcel ešte raz poďakovať všetkým za 

konštruktívnu prácu a konštruktívny prístup. Verím, že toto zastupiteľstvo môžeme napriek všetkému 

ukončiť kľudne a s dobrým pocitom. Rád by som sa vám poďakoval aj malou drobnosťou, aby ste mali 

malú spomienku na tento deň a na pôsobenie v tomto zastupiteľstve. Ďakujem a končím dnešné, 

riadne zastupiteľstvo.  

 

 

 

  Ing. Mária KOPRDOVÁ                                                           Dárius KRAJČÍR  

     prednostka úradu                                                                    starosta mestskej časti  

Bratislava- Devínska Nová Ves                                           Bratislava-Devínska Nová Ves   
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